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Z A P I S N I K 

s 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 18. lipnja 2025. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Vjekoslav 
Grguljaš, Sazivom KLASA: 024-02/25-02/5, URBROJ: 2137-15-25-1 od 18. lipnja 2025. godine. 

 
 Sjednica je bila javna i održana u zgradi Općine Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg 
slobode 28, Ferdinandovac, s početkom u 2000   sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
 
1. Ivan Turbelija, 
2. Vjekoslav Grguljaš, 
3. Ljubica Penezić, 
4. Božidar Jendrijev, 
5. Ivana Fuček 
6. Sanja Ivandija, 
7. Branko Patačko, 
8. Damir Horvat. 

 
Odsutni članovi: 
1. Damir Kolar. 

 
Ostali nazočni: 
 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur. pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Ferdinandovac, 
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove Općine Ferdinandovac. 

 
Zapisnik sa sjednice vodila je Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Vjekoslav Grguljaš, otvorio je 2. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 2. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 8 (osam) članova Vijeća. Odsutni  je član Vijeća g. Damir Kolar koji je opravdao svoju 
odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 1. konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 4. 
lipnja 2025. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 1.  

konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, 
a tko  „PROTIV“?  
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Konstatiram da je Zapisnik sa 1. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 4. 

lipnja 2025.  godine verificiran jednoglasno sa 8 (osam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 2. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema, dajem na 
usvajanje Dnevni red 2. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 2. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 

 

Dnevni red: 
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa javnih potreba: 

A. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac 
 za  2025. godinu, 
B. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025.   

      godini, 
 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
                   Ferdinandovac u 2025. godini, 

C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025.        
      godini, 

D. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
6. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
 

Razmatranje prijedloga i donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2025. godinu i projekcija za 2026. i  2027. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 

za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Zakonom o proračunu predviđeno  je da se tijekom proračunske 

godine može raditi novo uravnoteženje Proračuna putem izmjena i dopuna istog. U odnosu na 
prvotno donesen Proračun nema drastičnih izmjena, pravo vrijeme je za rebalans, jer sada imamo 
podatke i točne iznose odobrenih sredstva sufinanciranja za projekte.  

Ovim izmjenama i dopunama, Proračun Općine Ferdinandovac za 2025. godinu se 
smanjuje za 66.724,97 eura. 
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Ukupni prihodi i primici po prijedlogu I. Izmjena i dopuna Proračuna za 2025. godinu su 
povećani 53.790,00 eura i sada iznose 2.097.976,00 eura. Promjene se na strani prihoda odnose 
se na povećanje planiranih sredstava pomoći od strane Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije za izgradnju biciklističko-pješačke staze, Ministarstva poljoprivrede, šumarstva i 
ribarstva za povrat sredstava za stambeno zbrinjavanje mladih, Lokalne akcijske grupe Podravina 
za rekonstrukciju sportskih i rekreacijskih objekata, Ministarstva prostornog uređenja, 
graditeljstva i državne imovine za uređenje križanja ulica Trg slobode i P. Preradovića. Smanjenje 
planiranih prihoda odnosi se na planirane pomoći za sufinanciranje radova na izgradnji 
biciklističko pješačke staze od strane Županijske uprave za ceste, naknadu troškova za 
predsjedničke izbore te sredstva za fiskalnu održivost dječjeg vrtića.  

Ukupni rashodi i izdaci po prijedlogu I. Izmjena i dopuna Proračuna za 2025.  godinu su 
smanjeni za 66.724,97 eura i sada iznose 2.177.461,03 eura. Povećan je rashod za izgradnju staze 
u Dravskoj ulici jer rashod obuhvaća i dio rashoda za i. fazu radova koja je dovršena u ovoj godini. 
Povećano je sufinanciranje vjerskih zajednica za iznos od 30.000,00 eura, a koji se odnosi na 
sufinanciranje dijela troškova obnova temelja crkve u Ferdinandovcu. Planirano je sufinanciranje 
dijela troškova priključaka za vodu, u slučaju da isti neće biti prihvatljivi u sklopu projekta 
aglomeracije zbog velike udaljenosti pojedinih kućanstava od magistralnog voda. Planirana su 
sredstva za projektiranje izgradnje plinske mreže u ulicama u kojima trenutno ista nije izgrađena. 
Navedeno iz razloga što Komunalije-Plin d.o.o. više nisu distributer plina te iz tog razloga nemaju 
dovoljno sredstava za sufinanciranje izgradnje nove plinske mreže. Planirana je i investicija 
ulaganja u igralište dječjeg vrtića za koje je Općini odobreno sufinanciranje od strane Ministarstva 
demografije i useljeništva. Privremeno se odustaje od ulaganja u obnovu teniskog igrališta. 
Navedeno iz razloga što je planirana cjelovita obnova te će se investicija pokušati realizirati u 
narednom razdoblju osiguravanjem sufinanciranja iz drugih izvora. Privremeno se odustaje i od 
izgradnje spremišta za vozila jer je DVD-u Ferdinandovac odobrena kupnja novog vatrogasnog 
vozila što biti realizirano tek za koju godinu pa spremište možemo izgraditi i kasnije, a sada je 
prioritet realizacija kapitalnih projekata za koje su odobrena sredstva sufinanciranja za ovu godinu 
tako da se moraju realizirati u istoj. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog 

Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. i projekcije za 2026. i 
2027. godinu. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. i projekcije za 2025. i 
2026. godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 

 
             PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
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Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 

na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: ukupna sredstava za izvršenje Programa povećavaju se sa 
163.075,00 eura na 180.675,00 eura. Veći dio sredstava unutar predmetnog Plana odnosi se na 
projekt „Zaželi“ koji je u cijelosti sufinanciran EU sredstvima. Povećanje sredstava Plana odnosi se 
na pomoć  umirovljenicima prema isplatama za „uskrsnice“ i „božićnice“ dok su sredstva za 
stambeno zbrinjavanje za sada smanjena, a u slučaju većeg broja zahtjeva za sufinanciranje će se 
povećati kako bi se korištenje mjere omogućilo svim zainteresiranim mladima. Uvodi se novo 
sufinanciranje za pokriće dijela troška priključenja na vodoopskrbni sustav u ukupnom iznosu od 
10.000,00 eura, a odnosi se na pokriće troškova priključaka za vodu za udaljena domaćinstva u 
slučaju da troškovi neće biti prihvatljivi u sklopu aglomeracije. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući 
da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Plana o 
izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
Točka 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa javnih potreba: 
A. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac 
za  2025. godinu, 
B. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba pod 

A. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2025. 
godinu i pod B. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

 
Na prijedlog općinskog načelnika predsjednik je dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za 
sve programe pod ovom točkom. Dajem riječ općinskom načelniku. 
 

OPĆINSKI NAČELNIK: u Programu javnih potreba u osnovnoškolskom obrazovanju Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu došlo je do smanjenja u iznosu 100,00 eura tako da sada ukupno 
planirana sredstva za osnovnoškolsko obrazovanje u 2025. iznose 11.800,00 eura. Vezano uz 
studentske stipendije, došlo je do smanjenja u iznosu 2.000,00 eura jer je manje zatraženih 
stipendista u odnosu na prvotno planirano navedeno iz razloga što je velik broj studenata ostvario 
pravo na državnu stipendiju.  
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U Programu javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini povećava se ukupni iznos sufinanciranja s 5.000,00 eura na 
35.000,00 eura. Iznos od 5.000,00 eura predviđen je za obnovu kapelice na groblju. Obnova 
kapelice osim iz općinskog proračuna financirati će se i iz proračuna Županije temeljem odobrenog 
projekta. Općina će sufinancirati i dio radova na obnovi temelja crkve u Ferdinandovcu u iznosu 
od 30.000,00 eura dok će preostali dio sufinancirati Ministarstvo kulture i medija RH i Varaždinska 
biskupija. Radovi obnove temelja crkve kreću ovo ljeto. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama 
Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom 

i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom 

i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba 

sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na 
području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na 
području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa:  
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine         

Ferdinandovac u 2025. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025.       

godini, 
D. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 

 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjenama Programa: A. održavanja 

komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini i B. građenja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
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C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini i D. 
potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu.  Dajem riječ općinskom načelniku. 

 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
 

OPĆINSKI NAČELNIK: Programom održavanja komunalne infrastrukture obuhvaćeno je 
održavanje nerazvrstanih cesta, čistoće javnih zelenih površina, održavanje zelenih površina, 
održavanje građevina i uređaja javne namjene, javna rasvjeta, održavanje groblja i održavanje 
građevina javne odvodnje oborinskih voda. Izmjenama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. došlo je do smanjenja u iznosu 
51.000,00 eura jer se iz Programa briše planirana investicija modernizacije nerazvrstanih cesta 
masom za stabilizaciju makadama. Te je došlo do smanjenja planiranih troškova zimske službe. 
Velika stavka kod održavanja komunalne infrastrukture je odvoz otpada s groblja, jer se otpad ne 
odvaja pravilno iako postoje kontejneri za to. Program se financira iz općih te namjenskih prihoda. 

 
Izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Ferdinandovac u 2025. godini došlo je do smanjenja u iznosu 25.000,00 eura koji se odnose na 
zamjenu rasvjete na nogometnom igralištu. Za uređenje teniskog igrališta došlo je do smanjenja 
u iznosu 30.000,00 eura i odnosi se na planiranje radove uređenja igrališta. Vezano uz Izgradnju 
biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac - II. faza došlo je do povećanja u iznosu 
10.000,00 eura. Za navedene radove u tijeku je javna nabava. Javna nabava pokrenuta je i za 
radove izgradnje elemenata za smirivanje prometa – šikana. Iz programa je uklonjeno planirano 
uređenje groblja izgradnjom staza jer se planirani radovi neće izvoditi u ovoj godini. Radovi na 
izgradnji parkirališta kod dječjeg vrtića su u završeni kao i rekonstrukcija ceste u ulici Trepče. 

 
Program utroška šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac povećan je sa 

115.00,00 eura na 140.000,00 eura, jer će biti veliki prinos šumskog doprinosa u odnosu na prošlu 
godinu. Sredstva su raspoređena za sufinanciranje dijela troškova građenja i održavanja 
komunalne infrastrukture. 

 
Program potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac povećan je za 4.000,00 eura kako 

ne bi došlo do pomanjkanja sredstava. Sredstva povećanja raspoređena su na način da se 
3.000,00 eura odnosi na mjeru sufinanciranja umjetnog osjemenjivanja krava i junica, dok se iznos 
od 1.000,00 eura odnosi na mjeru sufinanciranja umjetnog osjemenjivanja krmača i nazimica. 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o 
izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
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PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa utroška 
šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa utroška šumskog doprinosa na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o izmjenama Programa utroška šumskog doprinosa na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa potpora 

u poljoprivredi Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac u 
2025. godini. 

Program o izmjenama Programa potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac u 
2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
  PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma 

na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj 
turizma na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 
           OPĆINSKI NAČELNIK: Programom potpora za razvoj turizma na području Općine 

Ferdinandovac u 2025. godini planirane su de minimis potpore za razvoj turizma i to za dvije mjere Mjera 
1. – Potpora za otvaranje novih smještajnih objekata i/ili povećanje kapaciteta postojećih smještajnih 
objekata i Mjera 2. –  Potpora za povećanje broja noćenja. Kako se na području Općine kapaciteti zasada 
nisu povećali program je smanjen sa 5.000,00 eura na 2.000,00 eura. U slučaju otvaranja novog 
smještajnog kapaciteta povećati ćemo sredstva u Programu. 

     PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjeni Programa 
potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   
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PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  8 
(osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa potpora za razvoju turizmu na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o izmjeni Programa potpora za razvoju turizmu na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 
     Točka 6.  
Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 
 
PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
IVAN TURBELIJA, član: Kod kapelice na Pavljancima živica je prerasla, pustila korijenjene, 

moli Općina da uredi okoliš i riješi navedeno da se ne bi oštetile mramorne ploče oko kapelice. 
OPĆINSKI NAČELNIK: pogledati ćemo u kakvom je živica stanju i konzultirati se s nekim 

koje je najbolje rješenje. 
DAMIR HORVAT, član, smatra da ukoliko živica nije u lošem stanju bolje je rješenje 

orezivanje kako korijenje živice ne bi izazvalo štetu na kapelici prilikom uklanjanja. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
OPĆINSKI NAČELNIK obavijestio Vijeće o sudjelovanju na sastanku vezanom uz 

sufinanciranje rada JVP Đurđevac. Zbog povećanja plaća zaposlenih u narednom periodu doći će 
do pomanjkanja sredstava za plaće te se iz tog razloga traži povećanje sufinanciranja od strane 
Općina suosnivača. To bi za Općinu Ferdinandovac značilo povećanje sufinanciranja s oko 
14.000,00 eura na cca. 33.000,00 eura. Imamo dvije opcije to prihvatiti ili izaći iz JVP-a Đurđevac, 
ali bi u tom slučaju DVD Ferdinandovac morao biti maksimalno operativan kako bi mogao preuzeti 
taj dio posla. U tom slučaju bi vatrogasci JVP-a Đurđevac i dalje izlazili na intervencije u našoj 
Općini, ali bi za svaku intervenciju izdavali račun. Trenutno JVP Đurđevac manjak sredstava za 
plaće u ovoj godini pokriva viškom iz prethodnog razdoblja. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
Budući da nema te je Dnevni red dovršen po svim točkama, završavam sjednicu Općinskog vijeća 
Općine Ferdinandovac u 20:49 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČAR:                        PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Vjekoslav Grguljaš 
 


